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27 декабря 2023 г.

Itálie draze platí za přátelství s USA
putin-today.ru/archives/196593

1. Smutné video z Itálie, z Říma, zveřejněné íránskou tiskovou
agenturou ParsToday. V ulicích italské metropole jsou odpadky,
pobíhají krysy, spí bezdomovci. Obecně je vše v nejlepších tradicích
moderních měst USA, na jejichž úroveň kdysi pohodlná Evropa rychle
klesá ( odkaz ).

A takto pro srovnání vypadají ulice íránského hlavního města ( video ).
Jak vidíte, je také na co si stěžovat, ale Teherán stále vypadá mnohem
pohodlněji než Řím:

Watch Video At: https://youtu.be/awShKwusZ10

2. USA tento měsíc donutily Itálii odstoupit z čínského programu Nová
hedvábná stezka ( odkaz ):

https://www.putin-today.ru/archives/196593
https://t.me/parstodayrussian/155414
https://www.youtube.com/watch?v=awShKwusZ10
https://youtu.be/awShKwusZ10
https://iz.ru/1616410/2023-12-06/smi-soobshchili-o-vykhode-italii-iz-initciativy-kitaia-odin-poias-odin-put
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Itálie odstoupila od čínské iniciativy „Jeden pás, jedna cesta“, Řím
zaslal odpovídající nótu Pekingu... <...> List Corriere della Sera o tom
informoval 6. prosince.

Jak je uvedeno v materiálu, „po několika týdnech důvěrných jednání a
některých diplomatických nedorozuměních“ Itálie zaslala čínským
úřadům nótu, aniž by to veřejně oznámila.

Noviny zdůraznily, že Řím doprovázel rozhodnutí odstoupit od čínské
iniciativy potvrzením svého přání zachovat strategickou spolupráci.

 
Publikace také poukázala na to, že Itálie je jedinou zemí G7, která se k
programu připojila „bez velkých ekonomických výhod a s mnoha
nežádoucími politickými důsledky“.
Italská premiérka Giorgia Meloniová na konci července poprvé oficiálně
navštívila Washington. Jedním z témat jednání bylo vystoupení Říma z
čínské iniciativy. Podle šéfredaktora Covert Action Jeremyho
Kuzmarova bylo jedním z hlavních cílů amerického prezidenta Joea
Bidena na tomto setkání přimět Meloniho, aby opustil tento program
ČLR.

Dohodu s Pekingem podepsal v roce 2019 bývalý italský premiér
Giuseppe Conte.

Současný vůdce Číny Si Ťin-pching oznámil iniciativu na vytvoření
ekonomických koridorů v rámci nové „Hedvábné stezky“ v prvním roce
své vlády, v roce 2013. Navrhl spojit pozemní a námořní obchodní
cesty, aby bylo možné efektivně a levně dodávat zboží po celém světě
– do zemí jihovýchodní Asie, Afriky, Středního východu a Evropy. V
průběhu let se k iniciativě připojilo přes 150 zemí z celého světa.

Všimněte si formulace: „bez velkých ekonomických výhod a s mnoha
nežádoucími politickými důsledky“. Spolupráce s Čínou, stejně jako s
Ruskem, je pro západní země ekonomicky výhodná: i když západní
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novináři rozsah tohoto přínosu podceňují, nelze to popřít. Problém je
právě v politice, přesněji řečeno, problém je ve Spojených státech,
které svým vazalům zakazují rozvíjet ekonomické vazby s Východem.

Za přátelství se Spojenými státy musíte zaplatit. Italové budiž rádi, že
zatím platí za přátelství se Spojenými státy nižší cenu než třeba
Ukrajinci. Zkušenosti ukazují, že pokud jde o využívání vazalů, Amerika
nemá žádná morální omezení.

3. Navzdory tomu, že se italské úřady přidaly k protiruskému a
protičínskému klubu, normální Italové se k nám chovají docela
přátelsky. I v současných obtížných podmínkách se snaží obchodovat s
Ruskem, ne bez úspěchu ( odkaz ):

Italsko-ruská obchodní komora (IRCC) plánuje do 14. února 2024
spustit systém, který umožní ruským společnostem nakupovat
nesankcionované italské zboží za rubly. V rozhovoru pro RIA Novosti to
uvedl šéf IRTP Ferdinando Pelazzo.

Podle něj zbývají nějaké „finanční záležitosti“, ale do stanoveného
termínu je ještě čas.

Oleg Makarenko 
 https://dzen.ru

 
 
 

https://lenta.ru/news/2023/12/23/rossiya-smozhet-pokupat-za-rubli-nesanktsionnye-tovary-iz-italii/
https://dzen.ru/a/ZYq3mUHWu2wkRid9

